
 

                                                                    Zápisnica 
 

zo zasadnutia 
Rady školy Gymnázia, Grösslingová 18, 811 09  Bratislava, 

  
konaného dňa 21. októbra 2024 o 15,00 hod 

 
 

Zasadnutie RŠ bolo zvolané prezenčne v zasadačke Gymnázia.  
 
Prítomní : Karina Cíleková Habšudová, Juraj Holiš, Sylvia Martinkovičová, Petra Hitková, Jozef 
Uhler, Martin Vician, Margita Medveczká, Radoslav Kováč, Irena Seňanová, Nina Gešová 
Riaditeľka školy Viera Babišová ako hosť 
 
Neprítomný: Juraj Štekláč - ospravedlnený 
 
Zasadnutie rady školy zvolala predsedníčka Rady školy pozvánkou zo dňa 9.10.2024 s 
nasledovným programom :  
 
1. Otvorenie 
2. Štatút rady školy 
3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2023/2024 
4. Kritériá pre odbory vzdelávania, ktoré naša škola ponúka pre školský rok 2026/27 
5. Informácie k začiatku školského roku 
6. Záver 

 
K bodu 1 – Otvorenie  
 
Predsedníčka Rady školy (ďalej len „RŠ“) otvorila zasadnutie RŠ, privítala prítomných a 
predstavila nového člena RŠ, Ing. M. Viciana. Predsedníčka RŠ skonštatovala, že je prítomná 
nadpolovičná väčšina členov RŠ, a tak je RŠ uznášaniaschopná. 
 
K bodu 2 – Štatút rady školy 
 
Predsedníčka predložila návrh štatútu RŠ, ktorý bol zaslaný členom vopred elektronicky. Členka 
RŠ p. Medveczká vysvetlila drobné zmeny oproti štatútu v minulom období, ktoré sú spôsobené 
zavedením legislatívnych skratiek v texte, zmenou zákona, resp. presnejším definovaním 
niektorých vzťahov a povinností. V rámci diskusie bola diskutovaná otázka potrebného počtu 
stretnutí RŠ v rámci školského roka a členovia RŠ sa zhodli na tom, že RŠ sa bude schádzať 
podľa potreby.  
 
V ostatných otázkach nemali prítomní pripomienky a otázky a tak dala predsedníčka RŠ hlasovať 
o predloženom návrhu a jeho schválenej úprave nasledovne :  
Rada školy schvaľuje štatút Rady školy. Schválený štatút Rady školy je prílohou tejto Zápisnice.-- 
Hlasovanie :  
Za :   10 ------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Proti :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zdržal sa :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  
 
 
K bodu 3 – Správa o výchovno–vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2022/2023 
 
Predsedníčka RŠ skonštatovala, že dňa 10.10..2024 zaslala mailom všetkým členom rady školy 
elektronickou poštou výročnú správu školy - Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-
vzdelávacej činnosti za školský rok 2023/2024 a otvorila diskusiu k tomuto bodu. V rámci 
diskusie pani riaditeľka uviedla, že predloženú správu schválila pedagogická rada školy na 
svojom zasadnutí dňa 25.9.2024. V uplynulom školskom roku dosiahli žiaci školy mimoriadne 
dobré výsledky na medzinárodných olympiádach a súťažiach, veľmi dobré ohlasy má aj projekt 
Starší mladším, ktorého výsledky rezonujú medzi odborníkmi a aktuálne 5 excelentných  
vedeckých pracovísk ponúklo študentom školy stáže a podporu v odbornej a vedeckej činnosti. 
Škola rieši stále problémy, vyplývajúce z toho, že je umiestnená v historickej budove, čo jej dáva 
osobitnú atmosféru, ale zároveň je náročné na jej údržbu. Je potrebné oceniť aj školskú jedáleň, 
ktorá denne pripraví a vydá 670 obedov. Rodičia ocenili prácu pedagogických aj 
nepedagogických pracovníkov školy, a tiež široký záber školských aj mimoškolských akcií, 
realizovaných školou, a zástupcovia BSK pripomenuli, že škola bola v rámci kraja najlepšou 
školou z hľadiska mimoškolskej činnosti..  
 
Po diskusii predsedníčka RŠ dala hlasovať o tomto návrhu uznesenia :  
Rada školy odporúča  Bratislavskému samosprávnemu kraju ako zriaďovateľovi Gymnázia, 
Grösslingová 18, Bratislava schváliť Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti za školský rok 2023/2024. --------------------------------------------------------------------------- 
Hlasovanie :  
Za :   10 ------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Proti :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zdržal sa :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  
 
K bodu 4 – Podmienky a kritéria prijímacieho konania pre školský rok 2026/27 
 
V rámci tohto bodu pani riaditeľka vysvetlila prítomným podmienky a kritéria prijímacieho 
konania pre školský rok 2026/27, ktoré budú predmetom schvaľovania pedagogickej rady školy a 
následne im budú zaslané v znení schválenou pedagogickou radou  na vedomie.   
Experimentálne overovanie pre odbor 01- matematika pre 8-ročné gymnáziá bude pokračovať, 
pretože predložená správa z experimentálneho overovania bola schválená dekanom Matfyz UK s 
odporučením v jej pokračovaní.  
V rámci diskusie objasnila, že podmienky a kritéria prijímacieho konania pre školský rok 
2025/26 sú už zverejnené na stránke školy od minulého roka, a to z dôvodu rovnosti príležitostí. 
Deň otvorených dverí bude dňa 15.11.2024 s tým, že od 13 do 15 hod budú skúšobné testy, ktoré 
sa u záujemcov stretávajú s veľmi pozitívnymi ohlasmi.  
 
Po diskusii predsedníčka RŠ dala hlasovať o tomto návrhu uznesenia :  
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Rada školy berie na vedomie Podmienky a kritéria prijímacieho konania do všetkých odborov, 
schvaľovaných pedagogickou radou školy pre školský rok 2026/27 . ----------------------------------- 
Hlasovanie :  
Za :   10 ------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Proti :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zdržal sa :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.  
 
K bodu 5 – Informácie k začiatku školského roku 2023/24.  
 
Riaditeľka školy informovala o začiatku školského roka, a informovala, že bude potrebná zmena 
rozvrhu kvôli nástupu profesorky na MD. Znovu spomenula, ako veľký problém je nájsť 
kvalitných pedagógov.  
Pani riaditeľka informovala o tom, že preventívny program a osveta v otázke užívania žuvacieho 
tabaku a energetických nápojov mal odozvu, možno ho nazvať úspešným. Zástupcovia rodičov 
navrhli, aby sa tento program a osveta zopakovali aj tento rok. Všetci členovia RŠ sa zhodli, že 
otázka osvety a prevencie týchto problémov je dôležitá a škola má ich podporu v riešení týchto 
tém. V priebehu diskusie sa člen RŠ p. Uhler ospravedlnil z ďalšej účasti kvôli pracovnému 
programu, takže počet prítomných členov RŠ je 9, RŠ je naďalej uznášaniaschopná.  
Novým problémom v škole je otázka digitálnej stopy žiaka, pretože žiaci si neuvedomujú 
dôsledky, ktoré pre nich aktívna aj pasívna digitálne stopa má, resp. v budúcnosti môže mať, 
zároveň je potrebné upozorniť žiakov na nebezpečenstvo kyberšikany a trestnoprávne dôsledky z 
nej vyplývajúce. Pani riaditeľka predstavila program v tejto oblasti. Následne v rámci diskusie 
boli prebraté rôzne možnosti programov a tiež vhodnosť školenia pre pedagógov, ako majú s 
touto témou v rámci triedy pracovať.  
 
Všetci prítomní členovia RŠ sa zhodli na potrebe riešenia týchto otázok a preto predsedníčka RŠ 
navrhla prijatie tohto uznesenia :  
Rada školy podporuje vedenie školy v riešení tém prevencie návykových látok, najmä žuvacieho 
tabaku a energetických nápojov, ako aj témy digitálnej stopy žiaka a prevencie kyberšikany. ------ 
Hlasovanie :  
Za :   9 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Proti :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zdržal sa :   0 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Konštatuje sa, že prednesený návrh bol jednomyseľne prijatý.   
 
K bodu 6 – Záver   
 
Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a rokovanie ukončila.  
 
 
                                   Karina Cíleková Habšudová          
                                    predsedníčka rady školy    


